
Lav forbehold!! 
 
Om ganske kort tid bliver Ceta vedtaget. Er i klar over at man afgiver 
muligheden for at føre politik på vigtige områder uden nogen grund, og 
at man giver multinationale firmaer mulighed for stor indflydelse på 
Danmarks politik og lænse statskassen for store beløb. Vi kan ikke gøre 
det samme ved dem. 
 
 
Hvis jeg var i 30erne ville jeg være vred over at mine fremtidsudsigter 
blev forringet. 
 
 
Man kan nemt formindske skaderne ved Ceta. Man kan tage forbehold 
på vigtige områder. Finland og Sverige har taget forbehold på sundhed 
og uddannelse og miljø. Men Dk har ikke taget et eneste forbehold. 
 
 
Det kan ende med multinationale firmaer, som så sender overskuddet i 
skattely. 
 
 
 
DR burde lave en seriøs undersøgelse af hvorfor Danmark afgiver sin 
fremtid til faktorer vi ikke kan kontrollere. Hvorfor laver man ikke 
forbehold? Kan vi komme ud af Ceta? Kun hvis vi melder os ud af EU 
(aldrig) og selv hvis vi gør det så gælder loven 20 år til. 
 
 
Kan man juridisk afgive mulighed for politik inden for landets grænser på 
den måde? Er det rigtigt forstået at efter en privatisering vil man aldrig 
se en tilbageføring af området, fordi erstatningssummerne vil gøre det 
praktisk umuligt?? 
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